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§ 45

Val av protokolljusterare 

Bengt Andersson (M) utses till att jämte ordförande justera protokollet den 6 april 
2020. Dennis Larsen (SD) utses till ersättare.
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§ 46

Ändring av föredragningslistan 

Kommunstyrelsen godkänner föredragningslistan med följande ändringar:

Ärende 3-6 läggs före ärende 2.

Ärende som utgår:

- Ärende 7 "Förslag att godkänna reviderat ägardirektiv för Eslövs Bostads AB och 
helägda dotterbolag"

Ärende 10 "Förslag till svar på motion från Lars Ahlfors (MP) - Erkännande och 
införande av tredje kön"

Ärende 11 "Förslag till svar på motion från Lars Ahlfors (MP) - Att med hjälp av 
MERAB öka ambitionsnivån på återbruk i Eslöv"

Ärende 12 "Förslag till svar på motion från Lars Ahlfors (MP) - Hjälp Sverige nå 
klimatmålen, bygg mer i trä"

Ärende 13 "Förslag till svar på motion från Lars Ahlfors (MP) - Anordna 
klimatfullmäktige fyra gånger per år"

Ärende 14 "Förslag till remittering av motion från Lars Ahlfors (MP) - Pilotprojekt: 
Nya modeller för att stimulera solcellsutbyggandet i Eslövs kommun"

Ärende som tillkommer:

Ärende 20 "Information om Covid-19"
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§ 47 KS.2020.0003

Godkänna årsredovisning 2019 för Mellanskånes 
Renhållningsaktiebolag samt direktiv till ombud 

Ärendebeskrivning 
Styrelsen och verkställande direktören har avgett årsredovisning för Mellanskånes 
Renhållnings AB (MERAB) avseende 2019.

Beslutsunderlag
 Godkännande av årsredovisning MERAB samt direktiv till ombud
 Mellanskånes Renhållningsaktiebolags årsredovisning för 2019, 

revisionsberättelse samt Granskningsrapport från Revisionen 2019

Beredning
Bolaget uppvisar en förlust med drygt 3,3 miljoner kronor före bokslutsdispositioner 
och skatt. Efter bokslutsdispositioner vilka specificeras i not 8, och skatt gör bolaget 
ett positivt årets resultat med drygt 0,6 miljoner kronor. Styrelsen och verkställande 
direktören föreslår att vinstmedel, balanseras i ny räkning det vill säga ingen 
utdelning.

För att öka intäkterna införs ny taxa från den 1 feb 2020. Renhållningstaxan har varit 
oförändrad sedan 2013.

EY revisor tillstyrker att bolagsstämman fastställer resultaträkningen och 
balansräkningen samt disponerar vinsten enligt förslaget i förvaltningsberättelsen och 
beviljar styrelsens ledamöter och verkställande direktören ansvarsfrihet för 
räkenskapsåret.

Enligt 6 kapitlet 9 § kommunallagen ska kommunstyrelsen årligen i beslut för varje 
hel- och delägt aktiebolag pröva om den verksamhet som bolaget har bedrivit under 
föregående kalenderår har varit förenlig med det fastställda kommunala ändamålet 
och utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna. Om styrelsen finner att så 
inte är fallet, ska den lämna förslag till fullmäktige om nödvändiga åtgärder.

Av MERABs årsredovisning samt av övrigt som framkommit under året framgår 
inget annat än att bolaget bedrivit sin verksamhet inom ramen för de kommunala 
befogenheterna och i enlighet med det ändamål som kommunfullmäktige fastställt i 
bolagsordning och ägardirektiv.
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Kommunledningskontoret föreslår därför att kommunstyrelsen beslutar att MERAB:s 
verksamhet varit förenlig med såväl det fastställda kommunala ändamålet som de 
kommunala befogenheterna.

Jäv
Fredrik Ottesen (SD) och Tony Hansson (S) anmäler jäv och deltar inte i 
handläggningen och beslut i ärendet.

Yrkanden
Catharina Malmborg (M) yrkar bifall till Kommunledningskontorets förslag till 
beslut.

 
Beslut
- Kommunstyrelsen ger kommunens ombud i uppdrag att vid årsstämman godkänna 
årsredovisningen inklusive resultat- och balansräkning, vinsten disponeras enligt 
förslag i förvaltningsberättelsen, styrelsens ledamöter och verkställande direktör 
beviljas ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2019.

- Kommunstyrelsen konstaterar att den verksamhet som bedrivits har varit förenlig 
med det fastställda kommunala ändamålet samt utförts inom ramen för de 
kommunala befogenheterna.

Beslutet skickas till 
Mellanskånes Renhållnings AB 
Revisionen
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§ 48 KS.2020.0003

Godkänna årsredovisning 2019 för Eslövs Bostads AB inklusive 
dotterbolag samt direktiv till ombud 

Ärendebeskrivning 
Årsredovisning och koncernredovisning för Eslövs Bostads AB (Ebo) 2019. Bolaget 
har två helägda dotterbolag; Eslövs Bostads Invest AB och Pemasund Bostäder AB.

Beslutsunderlag
 Godkännande av årsredovisning Eslövs Bostads AB inklusive dotterbolag samt 

direktiv till ombud
 Eslövs Bostads AB:s årsredovisning för 2019 samt revisionsberättelse
 Eslövs Bostads Invest AB:s årsredovisning för 2019 samt revisionsberättelse
 Pemasund Bostäder AB:s årsredovisning för 2019 samt revisionsberättelse
 Granskningsrapport för 2019 för Eslövs Bostads AB
 Granskningsrapport för 2019 för Eslövs Bostads Invest AB
 Granskningsrapport för 2019 för Pemasund Bostäder AB

Beredning
Koncernens resultat efter finansiella poster och skatt blev drygt ca 19,5 (7) miljoner. 
Motsvarande resultat för moderbolaget blev drygt ca 18,7 (8,6) mkr. Ingen 
verksamhet eller transaktioner har bedrivits i dotterbolaget Eslövs Bostads Invest 
AB. För det nya dotterbolaget Pemasund Bostäder AB så avser årsredovisningen 
perioden 2019-09-01 - 2019-12-31. Dotterbolaget omfattar bostäder i Marieholm. 
Dotterbolaget ska fusioneras med Eslövs Bostads AB. Styrelserna föreslår inga 
utdelningar till kommunen. Vinstmedel i Eslövs Bostads Invest AB föreslås av 
styrelsen disponeras via utdelning till aktieägaren.

Revisionsberättelserna för koncernen, moderbolaget respektive dotterbolaget 
tillstyrker att årsstämman fastställer resultaträkningen och balansräkningen samt 
disponerar vinsten enligt förslaget i förvaltningsberättelsen och beviljar styrelsens 
ledamöter och verkställande direktören ansvarsfrihet för räkenskapsåret.

Enligt 6 kap. 9 § kommunallagen ska kommunstyrelsen årligen i beslut för varje hel- 
och delägt aktiebolag pröva om den verksamhet som bolaget har bedrivit under 
föregående kalenderår har varit förenlig med det fastställda kommunala ändamålet 
och utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna. Om styrelsen finner att så 
inte är fallet, ska den lämna förslag till fullmäktige om nödvändiga åtgärder. Av 
bifogade årsredovisningar samt av övrigt som framkommit under året framgår inget 
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annat än att bolaget bedrivit sin verksamhet inom ramen för de kommunala 
befogenheterna och i enlighet med det ändamål som kommunfullmäktige fastställt i 
bolagsordning och ägardirektiv.

Kommunen har utsett ekonomichef Tomas Nilsson till ombud.

Jäv
Fredrik Ottesen (SD) och Mikael Wehtje (M) anmäler jäv och deltar inte i 
handläggningen och beslut i ärendet.

Yrkanden
Catharina Malmborg (M) yrkar bifall till Kommunledningskontoret förslag till 
beslut.

 
Beslut
- Kommunstyrelsen beslutar att ge direktiv till ombudet att vid bolagsstämman för 
koncernen, moderbolaget respektive dotterbolagen tillstyrka att årsstämman 
fastställer resultaträkningen och balansräkningen samt disponerar vinsten enligt 
förslag i förvaltningsberättelsen och beviljar styrelsens ledamöter och verkställande 
direktören ansvarsfrihet för räkenskapsåret.

- Kommunstyrelsen konstaterar att den verksamhet som bedrivits i Ebo med 
dotterbolag har varit förenlig med det fastställda kommunala ändamålet samt utförts 
inom ramen för de kommunala befogenheterna.

 

Beslutet skickas till 
Eslövs Bostads AB 
Eslövs Bostads Invest AB
Pemasund Bostäder AB 
Revisionen
Kommunledningskontoret ekonomiavdelningen
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§ 49 KS.2020.0003

Godkänna årsredovisning 2019 för Kraftringen AB samt direktiv till 
ombud 

Ärendebeskrivning 
Styrelsen för Kraftringen har översänt årsredovisningar för Kraftringen AB och 
Kraftringen Energi AB. Årsstämma blir den 21 april 2020 i Lund.

Beslutsunderlag
 Godkännande av årsredovisning 2019 för Kraftringen AB samt direktiv till 

ombud
 Årsredovisning, revisionsberättelse samt granskningsrapport för Kraftringen AB 

för 2019
 Årsredovisning, revisionsberättelse samt granskningsrapport för Kraftringen 

Energi AB för 2019
 Bilaga till Kraftringen AB årsredovisning 2019; Hållbarhetsrapport 2019
 Revisionens yttrande avseende den lagstadgade hållbarhetsrapporten
 Granskningsredogörelse 2019 för Kraftringen AB och Kraftringen Energi AB 

(publ)

Beredning
Kraftringen AB är ett holdingbolag som Eslövs kommun äger till 12 procent och är 
moderbolag till Kraftringen Energi AB där verksamheten bedrivs. Resultatet i 
Kraftringen Energi AB är efter finansiella poster är drygt 426 (361) miljoner och 
planerad utdelning är på 147 (112,4) miljoner till de fyra ägarkommunerna. 
Utdelningen till Eslövs kommun blir ca 17,7 (13,5) miljoner.

Yrkanden
Catharina Malmborg (M) yrkar bifall till Kommunledningskontoret.

 
Beslut
- Kommunstyrelsen ger ombudet i uppdrag att vid årsstämman i Kraftringen AB 
tillstyrka att bolagstämman fastställer resultaträkningen och balansräkningen samt att 
vinsten disponeras enligt förslaget i förvaltningsberättelsen och beviljar styrelsens 
ledamöter och verkställande direktören ansvarsfrihet för 2019. 

Beslutet skickas till 
Kraftringen AB
Kommunledningskontoret ekonomiavdelningen
Revisionen
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§ 50 KS.2020.0003

Godkänna årsredovisning 2019 för Eslövs Industrifastigheter AB samt 
direktiv till ombud 

Ärendebeskrivning 
Årsredovisning Eslövs Industrifastigheter AB 2019 (EIFAB) samt dotterbolaget 
Fastighets AB Gäddan 2019.

Beslutsunderlag
 Godkännande av årsredovisning för EIFAB med dotterbolag samt direktiv till 

ombud
 Granskningsrapport avseende granskning av Eslövs Industrifastigheter AB för år 

2019
 Granskningsrapport avseende granskning av Fastighets AB Gäddan för år 2019
 Årsredovisning samt revisionsberättelse för Fastighets AB Gäddan för 2019
 Årsredovisning och revisionsberättelse för Eslövs Industrifastigheter AB för 

2019

Beredning
Eslövs Industrifastigheter AB redovisar vinst efter skatt och bokslutsdispositioner 
med 1 320 (2 691) tkr vilken styrelsen föreslår disponeras genom överföring i ny 
räkning det vill säga ingen utdelning. Fastighets AB Gäddan redovisar en vinst efter 
skatt och bokslutsdispositioner med 719 tkr (645) vilken styrelsen föreslår disponeras 
genom överföring i ny räkning det vill säga ingen utdelning. Styrelsen har dock 
aviserat att förslag om utdelning från EIFAB inför stämman kan bli aktuell.

Utförd revision har inga anmärkningar.

Både EIFAB och Fastighets Gäddan AB kommer att säljas under 2020.

Enligt 6 kap. 9 § kommunallagen ska kommunstyrelsen årligen i beslut för varje hel- 
och delägt aktiebolag pröva om den verksamhet som bolaget har bedrivit under 
föregående kalenderår har varit förenlig med det fastställda kommunala ändamålet 
och utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna. Om styrelsen finner att så 
inte är fallet, ska den lämna förslag till fullmäktige om nödvändiga åtgärder. Av 
bifogade årsredovisningar samt av övrigt som framkommit under året framgår inget 
annat än att bolaget bedrivit sin verksamhet inom ramen för de kommunala 
befogenheterna och i enlighet med det ändamål som kommunfullmäktige fastställt i 
bolagsordning och ägardirektiv.
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Jäv
Catharina Malmborg (M) anmäler jäv och deltar inte i handläggningen och beslutet 
i ärendet.

Yrkanden
Mikael Wehtje (M) yrkar bifall till Kommunledningskontorets förslag till beslut.

 
Beslut
- Kommunstyrelsen ger ombud ekonomichef Tomas Nilsson i uppdrag att tillstyrka 
att bolagsstämman i EIFAB respektive Fastighets AB Gäddan fastställer 
resultaträkningarna och balansräkningarna samt disponerar vinsten enligt förslaget i 
förvaltningsberättelserna och beviljar styrelsernas ledamöter och verkställande 
direktörerna ansvarsfrihet för räkenskapsåret.  

- Kommunstyrelsen konstaterar att den verksamhet som bedrivits i EIFAB med 
dotterbolag har varit förenlig med det fastställda kommunala ändamålet samt utförts 
inom ramen för de kommunala befogenheterna.

 

Beslutet skickas till 
Eslövs Industrifastigheter AB 
Revisionen
Kommunledningskontoret ekonomiavdelningen
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§ 51

Information från Räddningstjänsten Syd 

Ärendebeskrivning 
Susanne Jönsson, ordförande för direktionen Räddningstjänsten Syd och Linda 
Kazmierczak, förbundsdirektör på Räddningstjänsten Syd informerar 
kommunstyrelsens ledamöter och ersättare om det nya handlingsprogrammet som 
direktionen för Räddningstjänsten Syd inom kort ska besluta om. Susanne inleder 
med att berättar om bland annat det förebyggande arbetet inom Räddningstjänsten. 
Därefter fortsätter Linda och berättar om Räddningstjänsten som organisation. 
Räddningstjänsten är enligt lagen om skydd mot olyckor ålagda att arbeta utifrån ett 
politiskt antaget handlingsprogram. Kommunen ska för varje mandatperiod anta ett 
handlingsprogram enligt samma lag. Nuvarande handlingsprogram gick ut i 
december 2019 och behöver förlängas en period till. Förslaget till handlingsprogram 
är utformat enligt nya förskrifter om hur ett handlingsprogram måste utformas.

Underlag som har tagits fram inför handlingsprogramsperioden har varit risk- och 
områdesanalyser och scenarioanalyser. Utifrån detta har de fått fram slutsatser om 
vilken dimensionering och geografiska placering man skulle behöva för att klara 
uppdraget framöver och det är det som handlingsprogrammet försöker skriva fram.

Linda berättar vidare om de krav som finns på dimensionering av räddningstjänsten, 
om ökningen av befolkningen och belastningen på räddningstjänsten samtidigt som 
utryckningsstyrkornas storlek minskat. Utvecklingen av samhället och tekniken 
medför nya risker och ställer nya krav på räddningstjänstens förmåga att hantera 
dessa.

Det som räddningstjänsten behöver utvecklas inom både vad gäller det förebyggande 
och det operativa perspektivet är att öka kunskaper på insatskapacitet vad gäller 
farliga verksamheter, brandfarliga och explosiva varor samt komplexa byggnader.  

Linda avslutar med att berätta om målen enligt handlingsprogrammet som är enkelt 
utformade och är att minska antalet olyckor, minska följderna av olyckor och verka 
för ökad trygghet.  

De förtroendevalda får tid att ställa frågor.

Beslut
- Informationen läggs till handlingarna.
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§ 52 KS.2020.0081

Förslag att anta naturmiljöprogram för Eslövs kommun 2020 

Ärendebeskrivning 
Efter ett beslut i miljö- och samhällsbyggnadsnämnden den 9 december 2015 §129 
har ett nytt förslag till Naturvårdsprogrammet tagits fram. Förslaget ska ersätta det 
befintliga naturvårdsprogrammet från år 2007 och framtagandet har finansierats med 
statligt LONA-stöd. Styrgruppen för arbetet har representerats av förvaltningschefer 
från Miljö- och samhällsbyggnad, Serviceförvaltningen och Kultur och Fritid. I 
referensgruppen ingick tjänstemän från Miljö och Samhällsbyggnad, Kultur och 
Fritid, Serviceförvaltningen, Barn och Utbildning samt representanter för 
Eslövsbygdens naturskyddsförening och LRF:s kommungrupp Eslöv. Samrådsmöten 
för allmänheten genomfördes under sommaren 2019. Kommunens ekologer har 
framställt förslaget.

Programmet är i första hand en redovisning av naturvårdens intressen och syftet är att 
beskriva kommunens värdefulla naturområden och ge vägledning vid planering och 
ställningstaganden kring områdena.

Förslaget är uppdelat i två delar. Den första delen ”mål och ställningstaganden” 
beskriver Eslövs förutsättningar och ger övergripande ställningstaganden. Den andra 
delen ”områden med höga naturvärden”  beskriver de 19 landskapsobjekt och de 204 
värdekärnor som Naturmiljöprogrammet pekar ut som särskilt viktiga för Eslövs 
naturmiljö.

Programmet kommer att publiceras på kommunens hemsida samt i tryckt version. På 
hemsidan ska en klickbar karta komplettera textdokumenten.

Beslutsunderlag
 Naturmiljöprogram för Eslövs kommun
 Miljö- och samhällsbyggnadsnämndens beslut § 7, 2020 Förslag till antagande av 

nytt naturmiljöprogram för Eslövs kommun
 Förslag till Naturmiljöprogram,  mål och ställningstagande
 Förslag till Naturmiljöprogram, områden med höga naturvärden
 Bilaga 1; Sammanställning och bemötande av inkomna remissvar på 

Naturmiljöprogrammet, Program
 Bilaga 2; Sammanställning och bemötande av inkomna remissvar på 

Naturmiljöprogrammet, Områdesbeskrivningar
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Beredning
Miljö- och samhällsbyggnadsnämnden beslutade den 19 augusti 2019 att förslag till 
naturmiljöprogram skulle skickas på remiss. Remissen sändes till 50 instanser, 
myndigheter, föreningar och privatpersoner. Efter remisstidens utgång gjordes 
sammanställningar av inkomna synpunkter och bemötande av dessa. De synpunkter 
som kunnat beaktas finns inarbetade i texterna i naturmiljöprogrammet. Inkomna 
önskemål om ett kortare, mer lättillgängligt, program har bemötts med att en 
bidragsansökan har skickats in till länsstyrelsen för att ta fram en populär
version av programmet. Denna version ska riktas till allmänheten med syfte att öka 
tillgängligheten för fler. Inkomna kommentarer om kolinlagring och åtgärder för att 
förbättra naturvärden i stadsmiljön har hänvisats till andra kommunala program. 
Flertalet kommentarer berörde också konkretiseringen av planen och detta har 
förtydligats med att naturmiljöprogrammet ska kompletteras med en handlingsplan 
som Miljö- och samhällsbyggnad ansvarar för.

Kommunledningskontoret att har inget att tillägga i ärendet.

Yrkanden
Bengt Andersson (M) yrkar med instämmande av Catharina Malmborg (M) och 
Tony Hansson (S) bifall till Kommunledningskontorets förslag till beslut.

Beslut
- Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anta förslag till 
Naturmiljöprogram för Eslövs kommun.

 

 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige
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§ 53 KS.2020.0160

Förslag att anta regler om möjlighet för förtroendevalda att delta på 
nämndssammantäde på distans samt att ta bort ersättarnas närvaro- 
och yttranderätt under en begränsad tid 

Ärendebeskrivning 
Det pågår ett utbrott av ett nytt coronavirus (vilket orsakar sjukdomen covid-19) med 
ursprung i Kina. WHO deklarerade den 11 mars att covid-19 nu är en pandemi och 
att sjukdomen finns eller snart kommer att finnas i alla världsdelar och kommer 
sannolikt att drabba alla världens länder. På grund av rådande risk för smittspridning 
av covid-19 har Kommunledningskontoret ombetts att utreda möjligheten för 
förtroendevalda att delta i de kommunala nämndssammanträdena på distans. 
Utredningen ska leda till en lösning med de resurser kommunen har tillgång till idag. 
Lösningen ska implementeras så fort som möjligt.

Beslutsunderlag
 Möjlighet till deltagande i nämndssammanträde på distans samt andra tillfälliga 

möjliga åtgärder för att upprätthålla beslutsorganisationen
 Regler för deltagande i nämndssammanträde på distans
 Utredning - tekniska möjligheter till politiska sammanträden på distans

Beredning
Avseende nämndsdeltagande på distans
Kommunledningskontoret föreslår att följande text förs in i styrelsens och 
nämndernas reglemente:

”Sammanträde på distans
Styrelsen/nämnden får, om särskilda skäl föreligger, sammanträda med ledamöter 
närvarande på distans. Sådant sammanträde får endast äga rum om ljud- och 
bildöverföring sker i realtid och på ett sådant sätt att samtliga deltagare kan se och 
höra varandra på lika villkor. Lokalen ska vara så beskaffad att inte obehöriga kan 
ta del av sammanträdeshandlingar, bild eller ljud. Ledamot som önskar delta på 
distans ska senast sju (7) dagar i förväg anmäla detta till styrelsens/nämndens 
kansli.

Ordföranden avgör om närvaro får ske på distans. Styrelsen/nämnden får bestämma 
vad som närmare ska gälla om deltagande på distans i styrelsen/ nämnden.”

Kommunledningskontoret föreslår även att regler för deltagande i 
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nämndssammanträde på distans antas. I den bilagda utredningen finns beskrivet allt 
om begränsningar samt förutsättningar. Här kan nämnas bland annat:

 Max fem (5) förtroendevalda på distans per sammanträde
 Tillgång till egen dator med kamera, högtalare och mikrofon
 Kommunikationsförbindelse av god kapacitet, wifi eller kabel
 Ledamoten, som deltar på distans, ansvarar för att inte obehöriga kan ta del 

av sammanträdeshandlingar, bild eller ljud.
 Deltagande på distans är för närvarande olämpligt vid behandling av ärende 

som innehåller sekretessuppgifter.
Införandet av deltagande på distans föreslås vara ett pilotprojekt som ska 
återrapporteras till kommunstyrelsen med eventuella förslag till justeringar i 
styrdokument samt förslag till permanent teknisk lösning.

Andra möjliga åtgärder för att upprätta beslutsorganisation under Coronatiden
Kommunledningskontoret har några andra förslag för att minska sprittspridning vid 
de nämndssammanträdena. Förslagen omfattar en rad praktiska åtgärder samt en 
möjlig organisatorisk åtgärd.

Det är viktigt att hålla i tankarna att kommunallagen reglerar när fullmäktige och 
nämnderna är beslutsföra: kommunfullmäktige och nämnderna är beslutsföra om fler 
än hälften av ledamöterna är närvarande. (5 kapitlet 45 § och 6 kapitlet 27 § 
kommunallagen (KL))

Snabba möjliga förändringar

 Ändra möteslokaler till större lokaler
 Ändra möblering i möteslokaler
 Minska antal närvarande tjänstemän och föredragande under sammanträden
 Flytta ersättarna upp till läktaren vid fullmäktiges sammanträden

 
Organisatoriska åtgärder

 Ta tillbaka ersättarnas närvarorätt och därmed yttranderätt vid 
sammanträdena (tillfälligt under ”kristiden”).

 Detta innebär att varje parti ansvarar för att nödvändiga ersättare kallas in till 
sammanträde så att nämnden är beslutför.

När det gäller den organisatoriska åtgärden behöver samtliga reglementen tillfälligt 
ändras eftersom ersättarna, i alla nämnder, har fått både närvarorätt och yttranderätt 
vid nämndssammanträde i enlighet med 6 kapitlet 17 § KL. Denna rätt kan dock 
fullmäktige besluta att, under en period, ta bort för att minska antal personer per 
möte.
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Yrkanden
Catharina Malmborg (M) och Tony Hansson (S) yrkar bifall till 
Kommunledningskontorets förslag till beslut.  

Beslut
- Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att besluta att ovanstående text om 
deltagande på distans förs in i samtliga nämnders reglemente att gälla från och med 1 
april 2020.

- Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att ge kommunstyrelsen i uppdrag 
att utreda möjlighet till deltagande på distans även vid kommunfullmäktiges 
sammanträde med förslag till beslut i fullmäktige den 25 maj 2020.

- Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anta regler för deltagande i 
nämndssammanträde på distans att gälla från och med 1 april 2020.

- Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att ta bort ersättarnas närvarorätt 
inklusive yttranderätt i samtliga nämnder under perioden från och med 1 april 2020 
till och med 30 juni 2020. Kommunstyrelsen ges i uppdrag att förlänga åtgärden 
beroende på hur den rådande situationen utvecklas.

- Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att uppmana samtliga nämnder att 
se över lämpligheten av sammanträdeslokaler samt deras möblering.

- Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att besluta att deltagande i 
nämndssammanträde på distans ska utvärderas och rapporteras till kommunstyrelsen 
den 6 oktober 2020.

 

 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige
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§ 54 KS.2020.0052

Förslag att anta riktlinjer för arbetet med säkerhetsskydd i Eslövs 
kommun samt delegation till kommundirektör 

Ärendebeskrivning 
Eslövs kommun beslutade under 2019 att utse en säkerhetsskyddschef. 
Säkerhetsskyddschefen är ansvarig för kommunens skyldigheter samt arbete i 
enlighet med säkerhetsskyddslagen (2018:585) samt övriga styrande författningar 
och instruktioner som reglerar området. Säkerhetsskyddschefen lyder i sin funktion 
direkt under kommundirektören.

Eslövs kommun har valt att inkludera säkerhetsskyddsområdet i policy för 
systematiskt säkerhetsarbete som antogs av kommunfullmäktige i april 2018. Policyn 
anger att kommunen ska ta fram riktlinjer arbetet med säkerhetsskydd.

Beslutsunderlag
 Riktlinjer för arbetet med säkerhetsskydd i Eslövs kommun
 Riktlinjer för arbetet med säkerhetsskydd i Eslövs kommun

Beredning
Säkerhetsskyddschefens uppdrag är att leda och samordna arbetet kopplat till 
säkerhetsskyddslagen samt att kontrollera att det bedrivs i enlighet med vad som 
föreskrivs i lagen. Säkerhetsskyddschefen ska i dessa frågor rapportera direkt till 
myndighetens chef.

En viktig del i det grundläggande arbetet är riktlinjerna för säkerhetsskyddsarbetet 
för Eslövs kommun.

Eftersom lagstiftningen samt bestämmelserna kopplat till denna är tydliga ska 
riktlinjerna i första hand förklara hur aktuell lagstiftning omsätts till åtgärder inom 
Eslövs kommun.

Grunden för arbetet med säkerhetsskydd är säkerhetsskyddsanalysen som identifierar 
det skyddsvärda kopplat till lagstiftningen, samt vilka säkerhetsskyddsåtgärder som 
måste vidtas för att det skyddsvärda ska skyddas.

Till riktlinjerna för Eslövs kommuns arbete med säkerhetsskydd behöver 
säkerhetsskyddschefen ta fram underliggande rutiner och checklistor. 
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Säkerhetsskyddsanalysen och övriga styrande dokument bör fastställas av 
kommundirektören.

Yrkanden
Bengt Andersson (M), Catharina Malmborg (M) och Tony Hansson (S) yrkar bifall 
till Kommunledningskontorets förslag till beslut.  

 

Beslut
- Kommunstyrelsen antar riktlinjer för arbetet med säkerhetsskydd i Eslövs kommun 
att gälla från det att beslutet fått laga kraft.

- Kommunstyrelsen delegerar till kommundirektören att fastställa 
säkerhetsskyddsanalysen samt underliggande rutiner och checklistor som styr arbetet 
med säkerhetsskydd.

Beslutet skickas till 
Kommunledningskontoret - Säkerhetsskyddschef
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§ 55 KS.2020.0149

Förslag till remissvar gällande handlingsprogram för förebyggande 
verksamhet och räddningstjänst enligt lag (2003:778) om skydd mot 
olyckor 

Ärendebeskrivning 
Räddningstjänsten Syds direktion har utarbetat förslag till nytt handlingsprogram 
enligt Lagen om skydd mot olyckor. Förslaget ska remissbehandlas av bland annat 
medlemskommuner och Länsstyrelsen. Nuvarande program är förlängt tidsmässigt i 
avvaktan på remissprocessen. Information om ärendet har lämnats vid 
kommunstyrelsens arbetsutskotts sammanträde den 24 mars.

Beslutsunderlag
 Yttrande över förslag till handlingsprogram för Räddningstjänsten Syd
 Remissutgåva av Handlingsprogram för förebyggande verksamhet och 

räddningstjänst enligt Lag (2003:778) om skydd mot olyckor
 Skrivelse; Samråd av förslag till Handlingsprogram enligt lag (2003:778) om 

skydd mot olyckor

Beredning
Räddningstjänsten Syd kommer att medverka vid kommunstyrelsens sammanträde 
den 30 mars för att presentera förslaget och svara på frågor. Handlingsprogrammet är 
enligt uppgift från förbundets ledning utarbetat på lägsta möjliga nivå enligt lag om 
skydd mot olyckor.

Parallellt pågår en relativt omfattande process kring förbundets framtida ekonomiska 
förutsättningar och fördelning av medlemsavgiften mellan kommunerna. Förslaget 
till handlingsprogram förutsätter troligen en högre ökning av medlemsavgiftsintäkter 
än normal pris- och löneökningskompensation till förbundet, strukturella 
förändringar av vissa stationer för måluppfyllelse samt förstärkt operativ förmåga.

Yttrande ska vara förbundet tillhanda senast den 30 april.

Yrkanden
Tony Hansson (S) yrkar tillägg om att ordet "föreslagna" läggs till i 
beslutsförslaget "Kommunstyrelsen ställer sig bakom handlingsprogrammet och 
uppmana förbundets direktion att vidta föreslagna strukturella åtgärder för att öka 
förutsättningarna att förverkliga den beskrivna ambitionsnivån i 
handlingsprogrammet.
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Catharina Malmborg (M) yrkar bifall till Kommunledningskontorets förslag till 
beslut med Tony Hanssons (S) tillägg.

 

Beslut
- Kommunstyrelsen ställer sig bakom handlingsprogrammet och uppmana förbundets 
direktion att vidta föreslagna strukturella åtgärder för att öka förutsättningarna att 
förverkliga den beskrivna ambitionsnivån i handlingsprogrammet.

Beslutet skickas till 
Räddningstjänsten Syd
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§ 56 KS.2020.0120

Förslag att godkänna förstudie och anta avsiktsförklaring avseende 
biosfärområde Vombsjösänkan 

Ärendebeskrivning 
2013 beslutade kommunerna Eslöv, Lund och Sjöbo att ta fram en förstudie för att 
belysa vilka förutsättningar som Vombsjösänkan har för att bli ett biosfärsområde. 
Förstudien finansierades av Region Skåne och godkändes av projektets styrgrupp den 
4 februari 2020. Nästa steg är att respektive kommun godkänner förstudien och 
beslutar om den ska skickas till nationella programkommittén för godkännande. För 
att komma vidare i processen behöver även en gemensam avsiktsförklaring antas i 
samband med godkännande av förstudien.

Avsiktsförklaringen är enligt följande:

Att Sjöbo, Lund och Eslövs kommuner har för avsikt att, efter respektive kommuns 
och nationella programkommitténs godkännande av förstudien, ansöka om att inleda 
en kandidatur till UNESCO år 2020/2021.

I förstudien presenteras olika förslag på biosfärsområdets möjliga avgränsning. Det 
alternativ som föreslås beräknas kosta 1,7 mnkr årligen under kandidaturens tre år. 
Kostnaden fördelas geografiskt efter respektive kommuns andel i det tänkta området 
och för Eslövs innebär det 13 procent av totalkostnaden, ungefär 171 tkr per år. 
Beslut om delfinansiering av projektet har tagits av kommunfullmäktige 2019 och 
har formulerats enligt följande i Eslövs kommuns budget för 2020 ”Kommunen 
kommer att delfinansiera åtgärder i projektet Vombsänkan med 0,1 mnkr under 
förutsättning av övriga kommuners motsvarande beslut om finansiering”.

Beslutsunderlag
 Förstudie och avsiktsförklaring avseende biosfärsområde Vombsjösänkan
 Protokoll styrgruppsmöte biosfärområde Vombsjösänkan, 4 februari 2020 

(justerat)
 Miljö- och samhällsbyggnadsnämndens beslut § 24, 2020 Beslut om förstudie 

och avsiktsförklaring avseende biosfärområde Vombsjösänkan
 Kommunstyrelsens beslut § 137, 2015 Beslut om deltagande i förstudie för 

biosfärområde Vombsjösänkan
 Protokoll, styrgruppsmöte biosfärområde Vombsjösänkan, 7 juni 2018
 Utdrag ur Eslövs kommuns budget 2020, Beslut om förstudie och 

avsiktsförklaring avseende biosfärområde Vombsjösänkan
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 Förstudie; Biosfärområde Vombsjösänkan

Beredning
Att göra Vombsjösänkan till ett biosfärsområde skulle innebära nya möjligheter för 
de tre ingående kommunerna att utveckla och förädla området med hållbar 
utveckling i fokus. Frågor som rör området skulle ha en naturlig arena och inte 
riskera att falla mellan aktörer. En bättre möjlighet till samarbete med närliggande 
näringsliv, boende, föreningar och andra ideella aktörer skulle skapas. Därför ställer 
sig Kommunledningskontoret positiv till att fortsätta arbetet.

I den fortsatta processen bör det beaktas att den här typen av samverkan kräver 
tydliga ansvarsfördelningar och beslutsgångar för att bli det kraftfulla forum det har 
möjlighet att bli. Det bör tydligt framgå hur prioriteringar av projekt, urval av 
fokusområden och insatser görs mellan de ingående kommunerna. Enligt förstudien 
är Eslöv representerat i såväl styrgrupp som arbetsgrupp. Då kommunen ingår med 
en betydligt mindre andel än de två andra, behöver dock den formella beslutsgången 
förtydligas så att inte kommunens del blir allt för liten. Väntade etableringar och 
utvecklingsprojekt ska också komma Eslöv till del och projektgruppens arbete kan 
också bli mer effektivt när beslutsgången är tydlig mellan de tre kommunerna.

Att fortsätta arbetet med förstudiens ledstjärna ”goda exempel” är därtill ett utmärkt 
sätt att dra nytta av de erfarenheter som har gjorts i närliggande, befintliga, 
biosfärsområden. Kristianstads vattenrike och Blekinge Arkipelag drivs idag på olika 
sätt. I Blekinge har en ideell förening bildats för att driva områdets utveckling och i 
Kristianstad är projektkontoret istället väl integrerat i kommunens verksamhet. 
Genom att noga ta del av erfarenheter från befintliga projekt skapas de bästa 
förutsättningarna för Vombsjösänkan att hitta sin modell

Den fortsatta fasen bör också ha fokus på effekter och resultat där tydliga krav ställs 
mot den kommande projektgruppen kring vad de förväntas åstadkomma, vilka 
verksamheter man riktar sig mot och vilka delar som behöver utvecklas. Det är också 
avgörande att den projektgrupp som ska tillsättas har personella möjligheter att växla 
upp den ingående finansieringen då Vomsjösänkan blir ett betydligt mindre 
biosfärsområde än Sveriges övriga.

Yrkanden
Bengt Andersson (M), Tony Hansson (S), Catharina Malmborg (M) och Mikael 
Wehtje (M) yrkar bifall till Kommunledningskontorets förslag till beslut.
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Beslut
- Kommunstyrelsen godkänner ”Förstudie biosfärområde Vombsjösänkan”.

- Kommunstyrelsen antar avsiktsförklaringen, under förutsättning att den antas av 
Lund och Sjöbos kommuner.

- Förstudien skickas till nationella programkommittén för godkännande, under 
förutsättning att detta även godkänns av Lund och Sjöbos kommuner.

Beslutet skickas till 
Miljö- och samhällsbyggnadsnämnden
Lunds kommun, Park och naturavdelningen, Tekniska förvaltningen, Box 41, 221 00 
Lund.
Sjöbo kommun, Strategienheten, Stadsbyggnadsförvaltningen, 275 80, Sjöbo
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§ 57 KS.2020.0123

Förslag till yttrande från Eslövs kommun över samråd 1 för en ny 
stambana Hässleholm-Lund 

Ärendebeskrivning 
Trafikverket planerar för nya stambanor mellan Hässleholm och Lund. I den 
pågående lokaliseringsutredningen har Eslövs kommun bjudits in att lämna 
synpunkter. I detta första samråd har landskapet i utredningsområdet inventerats och 
beskrivits utifrån ekologiska perspektiv och områdets användning. Trafikverket vill 
ha synpunkter på om denna beskrivning är korrekt eller om någonting saknas.

I underlaget för samråd finns ändamål och projektmål. Ändamålen beskriver den nya 
stambanans syfte och förhållande till framtida utbyggnader av järnvägssystemet, 
medan projektmålen är nedbrutna till att bland annat handla om mål för 
restid, stationslägen och hur landskapet ska hanteras. Ändamålen är beslutade av 
Trafikverket och går inte att lämna synpunkter på i samrådet.

Allt underlag till samrådet finns på Trafikverkets hemsida: 
https://www.trafikverket.se/nara-dig/skane/vi-bygger-och-forbattrar/hassleholm-
lund-en-del-av-nya-stambanor/dokument/

Beslutsunderlag
 Förslag till yttrande från Eslövs kommuns vid samråd 1 för en ny stambana 

Hässleholm-Lund
 Kommunledningskontorets förslag till yttrande vid samråd 1 för en ny stambana 

Hässleholm-Lund

Beredning
Eslövs kommun har varit delaktig i samrådsprocessen och lämnat in material till 
Trafikverket. -Underlaget har diskuterats kontinuerligt vid tjänstepersonmöten som 
hålls varje månad. Vid dessa möten har framför allt projektmålen diskuterats och 
deltagande tjänstepersoner har ingått i arbetet med att arbeta fram målen. Förslaget 
till Eslövs kommuns synpunkter har diskuterats internt och involverat tjänstepersoner 
från Kommunledningskontoret och Miljö och Samhällsbyggnad.

Av yttrandet framgår följande:

Eslövs kommun har inför samrådet skickat in underlag till Trafikverket och det är 
detta som ligger till grund för samrådet, tillsammans med underlag från andra källor 
och myndigheter, som till exempel från Länsstyrelsen. Det material som Eslövs 
kommun har skickat in har använts och återgivits på ett korrekt sätt. Det inskickade 
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material som inte finns med i Trafikverkets underlag handlar främst om planerad 
bebyggelse, lekplatser och naturreservat i kommunens tätorter.

Eslövs kommun noterar att i underlaget för rekreation och friluftsliv har endast 
underlag från Länsstyrelsen använts och endast Sverigeleden finns med. Här ser 
kommunen att även underlag från Region Skåne bör användas eftersom Region 
Skånes arbete är mer aktuellt, och inbegriper både nyttocykling som cykling för 
rekreation.

https://www.trafikverket.se/contentassets/1f30a7dc220d4a5bb4ed5183889f8351/sam
rad-var-2020/temakartor-rekreation-och-friluftsliv.pdf

Eslövs kommun har tidigare i processen påtalat att det är svårt att avgöra på vilken 
detaljnivå material som skickas in ska vara på, eller hur Trafikverkets underlag ska 
granskas, eftersom utredningsområdet är stort. Det samma gäller för detta samråd, 
även om Eslövs kommun kommer att ha fortsatt insyn och möjlighet att föra fram 
den kunskap som kommunen besitter även i den fortsatta processen, när det 
geografiska området krymper.

Eslövs kommun ser det som mycket positivt att ha varit delaktig i att ta fram 
projektmålen och att vi haft möjlighet att påverka målens form och inriktning.

Trafikverket har arbetat fram projektmål som är uppdelade i åtta målområden:

 Restider 
 Hälsa och säkerhet
 Kapacitet och robusthet
 Naturresurshushållning
 Stationsläge
 Energieffektivitet och Klimatneutralitet
 Landskap
 Arkitektur

https://www.trafikverket.se/contentassets/1f30a7dc220d4a5bb4ed5183889f8351/sam
rad-var-2020/andamal-och-projektmal.pdf

Eslövs kommun ser uppdelningen i målområden som positiv och den ligger i linje 
med de ställningstaganden som kommunen gjort gällande bland 
annat  jordbruksmark, tysta områden och att lämna över ett hållbart samhälle till 
framtida generationer.

Eslövs kommun anser att formuleringen gällande jordbruksmark bör skärpas i 
Projektmål – Landskap. I liggande förslag står att:
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Den nya järnvägen ska så långt som möjligt upprätthålla eller stärka 
förutsättningarna för etablerade markbruk, samband, rörelsemönster, karaktärer och 
funktioner.

Eslövs kommun föreslår att formuleringen ”så långt som möjligt” stryks och därmed 
formuleras målet på samma sätt som övriga mål.

Eslövs kommun anser att Trafikverkets ambition att ha detta tidiga samråd kopplat 
till öppna hus är god. Antalet besökare till dessa öppna hus visar att det finns ett 
behov och vilja hos allmänheten att ta till sig information och lämna synpunkter. Det 
är viktigt att i detta tidiga skede skapa en bred förståelse av landskapet och föra 
dialog om den med våra medborgare.

Tyvärr fick det öppna huset i Eslöv ställas in med kort varsel på grund av Corona-
viruset, ett beslut som Eslövs kommun till fullo stödjer. Men allmänhetens behov av 
information kvarstår så Eslövs kommun och Trafikverket behöver komma överens 
om hur denna information ska spridas.

Särskilt viktigt är det att vid samråd 3 och 4, rörande korridorsval, säkerställa att 
allmänheten får möjlighet till likvärdig information och möjlighet att ge synpunkter 
då samråd 3 och 4 kan ha större vikt och betydelse för våra medborgares vardag och 
egendom.

Yrkanden
Tony Hansson (S) yrkar med instämmande av Catharina Malmborg (M) bifall till 
Kommunledningskontorets förslag till beslut.

Beslut
- Kommunstyrelsen antar Kommunledningskontorets yttrande som sitt eget och 
skickar det till Trafikverket.

Beslutet skickas till 
Miljö- och samhällsbyggnadsnämnden
Trafikverket
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§ 58 KS.2020.0154

Riktlinjer för landsbygdsutveckling 

Ärendebeskrivning 
I den styrande majoritetens budget för 2020 avsätts investeringsmedel för 
landsbygdsutveckling. För 2020 avsätts 1 mnkr och för 2021 och framåt avsätts 1,5 
mnkr årligen. De boende ska ha direkt inflytande över dessa utvecklingsmedel 
och  kommunledningskontoret har fått i uppdrag att ta fram former och riktlinjer för 
dessa investeringsmedel.

Beslutsunderlag
 Beslut om att anta riktlinjer för landsbygdsutvecklingsmedel
 Riktlinjer för landsbygdsutvecklingsmedel

Beredning
Intervjuer har gjorts med tjänstepersoner som arbetat med ”Nässjömodellen”. En 
modell arbetat med landsbygdsutveckling genom medborgardialog under flera år.

Frågan har lyfts och diskuterats vid möten med föreningar verksamma på 
landsbygden. Här har främst föreningar och byalag verksamma inom Eslövs 
kommun varit involverade men även föreningar från andra kommuner har varit 
involverade. Detta har skett genom Eslövs kommuns arbete inom MittSkåne 
Utveckling.

Riktlinjerna har varit upp för diskussion vid kommunens ledningsgrupp och även vid 
möte med representanter från kommunens byalag.

Yrkanden
Johan Andersson (S) yrkar tillägg till beslutsförslaget med att återkoppling till 
kommunstyrelsen ska ske vid halvårsskiftet 2020/2021.

Catharina Malmborg (M) yrkar med instämmande av Lars Holmström (V) Madeleine 
Atlas (C) och Tony Hansson (S) bifall till Kommunledningskontorets förslag till 
beslut md tillägg.

Beslut
- Kommunstyrelsen antar Riktlinjer för landsbygdsutveckling. Återkoppling till 
kommunstyrelsen ska ske vid halvårsskiftet 2020/2021.
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Beslutet skickas till 
Samtliga nämnder
Kommunens byalag
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§ 59

Information om Covid-19 

Ärendebeskrivning 
Eva Hallberg kommunchef i Eslövs kommun informerar om Covid-19 och berättar 
att det är krisorganisationen som arbetar med detta. Numera träffas man tre gånger i 
veckan. Riktlinjer och dokument har arbetats fram och det kommer gruppen 
att fortsätta med. Det viktigaste är den pandemiplanering man har gjort där man tittar 
på minsta möjliga bemanning vid olika grader av sjukskrivna och vad som behövs 
för att upprätthålla verksamheterna. Inom vård och omsorg har man tittat på 
rekrytering av personal för att ha extra vikarier och i andra hand omfördelar man 
inom förvaltningen. Som sista alternativ omfördelar man personal mellan 
förvaltningar. En struktur finns för hur detta ska göras och man arbetar även med 
riskbedömningar. Sjukfrånvaron är högre än normalt inom vård och omsorg och även 
inom barn och utbildning.

En dialog förs med det lokala näringslivet. Det ser olika ut för företagen i 
kommunen, vissa går det bra för andra har det besvärligt. Vi kommer att börja med 
något vi kallar för ”Entreprenörshjälpen” och som Eslövs lokala näringsliv har 
efterfrågat. Tanken är att det är ett komplement till region Skånes ”Företagsakut”. 
Entreprenörshjälpen kommer att vara behjälpliga med juridisk rådgivning inom 
arbetsrätt, ekonomisk genomlysning och enklare ekonomisk rådgivning. En 
förmedlingstjänst kommer att köpas in i april månad som en förstärkning för företag 
som tillexempel har brist på personal. I arbetsgruppen har man också lyft 
föreningarna inom kommunen. Ett önskemål från föreningarna har varit nolltaxa för 
lokaler på grund av förlusten av intäkter för olika arrangemang och så vidare. Kultur 
och fritid arbetar med en analys över detta som eventuellt kommer att behandlas i 
kultur- och fritidsnämnden.

De förtroendevalda får tid att ställa frågor.

Beslut
-Informationen läggs till handlingarna.
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§ 60

Redovisning av delegeringsbeslut 

KS.2020.0137-4 Begäran om utlämnande av allmän handling

KS.2020.0072-6 Delegationsbeslut från Miljöavdelningen februari 2020

KS.2018.0676-295 Avtal avseende Upphandlingskonsulter med AffärsConcept i 
Stockholm Aktiebolag

KS.2020.0132-6 Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 28, 2020 
Godkännande av avtal i samband med slutförande av 
entreprenad vid exploateringsprojekt i södra Stehag

KS.2019.0638-5 Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 29, 2020 Positivt 
planbesked för detaljplan för del av fastigheten Örtofta 21:1, 
Eslövs kommun

KS.2020.0129-8 Kommunstyrelsens arbetsgivarutskotts beslut § 14, 2020 
Tecknande av lokalt avtal om samverkan och arbetsmiljö

KS.2020.0129-9 Kommunstyrelsens arbetsgivarutskotts beslut § 15, 2020  
Tecknande av lokalt avtal om krislägesavtal med 
lärarorganisationerna

KS.2019.0520-7 Kommunstyrelsens arbetsgivarutskotts beslut § 16, 2020  
Villkor för arvode för vigselförrättare

KS.2020.0168-1 Nyttjanderättsavtal av fastigheten Stehag 1:1 att anlägga, nyttja, 
underhålla och förnya underjordisk elledning.

KS.2020.0171-1 Avtal om lägenhetsarrende som avser del av Eslövs 52:14, 
Eslövs flygplats

Beslut
- Redovisningen läggs till handlingarna.
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§ 61

Anmälningar för kännedom 

KS.2019.0126-6 Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 19, 2020 Uppdrag att 
utarbeta förslag till markanvisningsavtal med Lidl Sverige KB 
avseende del av Eslöv 54:2, Eslövs kommun

KS.2020.0090-4 Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 20, 2020 Förfrågan 
om köp av fastigheterna Kärnan 1, 2 och 3, Eslövs kommun

KS.2020.0044-7 Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 22, 2020 
Godkännande av plan för intern kontroll 2020 samt uppföljning 
av 2019 års plan, Kommunledningskontoret

KS.2019.0607-2 Information avseende nedlagt planärende, Gåsen 17 Östra 
skolan

Beslut
- Redovisningen läggs till handlingarna.
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